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家長通告 2025-2026/068 

中三級訓練營 

 

敬啟者： 

 

上學年的訓練日營原訂於 2025 年 7 月 11 日舉行，但由於天雨關係需改期進行，現更改

舉行日期為 9月 27 日（六）。希望讓學生從歷奇訓練中學習以積極樂觀的態度面對困難及挑

戰，增加自信心及加強團體合作精神，建立互勵互勉的學習氛圍。活動詳情如下： 

 

活動日期 9 月 27 日（六） 

集合時間 上午 8時 45 分 

解散時間 下午 4時正 

活動地點 學校 

衣着 整齊運動服及更換衣物 

備註 活動包含午膳 

 

  如有查詢，請致電 2461 1555 與盧璚芝主任或馮馨盈老師聯絡。 

此致 

貴家長 

  裘錦秋中學(屯門) 

 

 

 

 

 

陳月平校長謹啟 

二零二五年九月二十二日 
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Parents Circular 2025-2026/068 

F.3 Training Day Camp 

Dear Parents, 

The training day camp originally scheduled on 11th July 2025 has been rescheduled due to the rainy 

weather. The new date is Saturday, 27th September. We aim for students to learn through adventure 

training to face difficulties and challenges with a positive and optimistic attitude, thereby boosting their 

self-confidence and strengthening teamwork spirit, fostering a learning atmosphere of mutual 

encouragement and support. Details of the activity are as follows: 

Date 27th September, 2025 (Sat) 

Assemble time 8:45 a.m. 

Dismissal Time 4:00 p.m. 

Venue School 

Attire Sports uniform and change of clothes 

Remarks Lunch is included 

For inquiries, please contact Ms. Lo King Chi or Ms. Fung Hing Ying at 2461 1555. 

 

Yours faithfully, 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 

22nd September, 2025 
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